
خرابی 7ساله چراغ های راهنمایی 
و رانندگی تهران و معیوب بودن 

دوربین های طرح ترافیک؟!

نمی دانیــم اســمش را چه بگذاریــم؟ بی کفایتی، 
ناکارآمــدی یــا ...؟ شــاید تعجب کنیــد که چرا 
شــروع مطلب با پرخاشــگری وعصبانیــت بوده 
اســت؟ لطفاً این مطلــب را بخوانیــد و خودتان 
 قضاوت کنید اگر جای مــن بودید، چه می کردید 

و چه می نوشتید؟!
تشکری رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر 
تهران گفته اســت؛ )بخاطر احتمال سرقت، چراغ 
هــای راهنمایی رانندگی را تعویــض نکردیم! وی 
درباره خاموشی چراغ های راهنمایی و رانندگی در 
معابر تهــران گفت؛ همه چراغ هــا دارای »یو پی 
اس« بودند، اما متأســفانه در طول 7 ســال اخیر 
علیرغم تأمین بودجه، یو پــی اس نخریدند چون 

احتمال سرقت وجود داشته است!
خدا وکیلی با خواندن این مطلب چه حسی به شما 
دســت داد؟ گریه کردن به حال خودم و شــهرم، 
کمترین واکنشی اســت که می توانم از خودم بروز 

دهم! شما را نمی دانم؟
این چه منطقی است که در ذهن مدیران شهری و 
نهاد بالادستی اش یعنی شورا وجود دارد که چون 
احتمال سرقت است پس هفت سال است چراغ ها 
را تعویــض نکردیم؟ خب اگر ایــن تفکر حاکم و 
مقبول است پس از خانه بیرون نیایید چون ممکن 

است به هر دلیلی کشته شوید؟
آقایان محتــرم که خودتان را دغدغه مند دردهای 
مــردم می دانید، آیا اینگونه به ولــی نعمتان خود 
در شــهرخدمت می کنیــد؟ معابر را بــدون چراغ 
می گذارید تــا مردم و ماموران پلیس به دردســر 

بیفتند؟ این رسم مدیریت است؟
نکته وحشتناکتر؟!

وحشــتناکترین و عجیب ترین موضوع ممکن این 
است که آقای تشکری بر زبان رانده است، این است 
که ایشــان می گوید؛به دلیل خرابی عمده دوربین 
های محــدوده طرح ترافیک نمی توانیم خودروهای 
پلاک شهرستان را جریمه کنیم و بیش از250هزار 
خــودرو در محدودهــای ترافیکی تــردد دارند و 
نمی توانیــم جریمه شــان کنیم! و مــا نمی توانیم 
عوارض پلاک شهرســتان را در تهران بگیریم و تا 
این لحظه هم پلیس هیچ جریمه ای نکرده و عده ای 

هم از این آشفتگی استفاده می کنند!
یاللعجب،جــل الخالق،بــه راســتی چگونــه می 
شــود این همــه توهین بــه شــعور افکارعمومی 
راتحمــل کــرد؟ چگونــه می شــود از شــورا و 
شــهردای تهران حساب کشــی کرد که پول های 
مــردم را چه کرده ایــد و چه می کنیــد؟ با کدام 
 منطــق باید این حرف هــا را پذیرفت و هضم کرد 

وخم به ابرو نیاورد؟! 
وقتی شورای شــهر ما اینگونه عاجزانه و ملتمسانه 
حرف می زند و از ناکارآمندی، بی عرضه گی خود و 
ستادش سخن می گوید چه باید کرد؟به کی و کجا 

پناه ببریم ازاین همه سوء مدیریت ؟ 

 استیضاح »وزیر اقتصاد« 
تقدیم هیئت رئیسه مجلس شد

نماینــده مردم شاهین شــهر در مجلس، از تقدیم 
طرح استیضاح وزیر اقتصاد به هیئت رئیسه مجلس 

شورای اسلامی خبر داد.
حســینعلی حاجی دلیگانی درباره آخرین وضعیت 
پیگیری استیضاح وزرا در مجلس شورای اسلامی، 
اظهار کرد: استیضاح عبدالناصر همتی، وزیر اقتصاد 
با 75 امضــا ظهر امروز به هیئت رئیســه مجلس 
شورای اسلامی ارجاع شــد و باید در اولین جلسه 
رسمی و علنی مجلس اعلام وصول و به کمیسیون 

ارجاع شود. 
وی در پاســخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا احتمال 
دارد نماینــدگان متقاضی اســتیضاح وزیر اقتصاد 
امضاهای خود را پس بگیرند و از استیضاح منصرف 
شــوند، بیان کرد: نه، بنده فکــر می کنم خیلی از 
افرادی هم که طرح اســتیضاح وزیر اقتصاد را امضا 
نکردند، رأی آنان مبنی بر عدم اعتماد به ادامه کار 

وزیر اقتصاد باشد.
نماینده مردم شــاهین شــهر در مجلس شــورای 
اســلامی تصریح کرد: محور اصلی طرح استیضاح 
وزیر اقتصاد نابسامانی وضعیت ارز و قیمت ها است 
که برخلاف سیاست های کلی برنامه و قانون برنامه 
مبنی بر ایجاد ثبات اقتصادی و تک نرخی شــدن 

تورم است.

وزارت کشور میزبان اصولگرایان شد 
دبیــران کل احــزاب و تشــکل های اصولگــرا در 
 نشســتی با معــاون سیاســی وزیر کشــور دیدار 

و گفتگو کردند. 
به گزارش مهر، دومین روز نشست های دبیران کل 
احزاب با حضور احزاب و تشــکل های اصولگرا بعد 
از ظهر یکشــنبه ۱۶ دی با حضــور علی زینی وند 
معاون سیاسی وزیر کشــور در سالن پیامبر اعظم 
این وزارتخانه برگزار شــد و طــی آن مطالبات و 
دیدگاه هــای چهره های سیاســی حاضر به بحث و 

تبادل نظر گذاشته شد.

نکتهسنج!

رئیـس جمهـور در نشسـتی بـا فرماندهـان و مدیـران فراجـا 
گفـت: تـوان علمی و مهارتی نیروهای مسـلح و به ویژه نیروی 
انتظامـی بایـد افزایش یابد چـرا که دشـمنان از طریق برتری 

تکنولوژیـک مسـلمانان را زمین گیـر کرده اند.
دیـروز  ظهـر  از  پیـش  رئیس جمهـور  پزشـکیان  مسـعود 
دوره  هفتمیـن  و  چهـل  مراسـم  در  حضـور  جریـان  در 
حسـن  امـام  انتظامـی  علـوم  دانشـگاه  دانش آموختگـی 
مجتبـی )ع(، در نشسـتی بـا فرماندهـان، معاونـان و مدیران 
عالـی فراجـا، بـا اشـاره بـه اینکـه براسـاس آیـات و روایـات، 
حکومت هـا، پیامبـران و منجیـان آمده اند تا قسـط و عدالت 
را پیـاده کننـد، اظهـار داشـت: پرسـنل نیروهـای مسـلح و 

کارکنـان نیـروی انتظامـی در ایـن مسـیر جـزو موثرتریـن 
نیروهـا و بخش ها هسـتند، از این رو باید قـدردان تلاش های 

باشـیم. شـما عزیزان 
وی از پرسـنل نیـروی انتظامـی خواسـت تـا بـا تمـام افـراد 
جامعـه، چـه درسـتکار و چـه خلافـکار، براسـاس عدالـت 
برخـورد کننـد و اظهار داشـت: مبادا شـناعت یک عده باعث 
شـود کـه پـا را فراتـر از حق بگذاریـم، چرا کـه در آموزه های 
دینـی جایـگاه انسـان ها بالا اسـت و آنچـه را که خـدا حکم 

می کنـد بایـد در حـق تمـام انسـان ها اجرا شـود.
رئیس جمهـور بـا تأکید بـر اینکه فقر و تبعیـض عامل اصلی 
ایجـاد نارضایتـی و جـرم در جامعه اسـت، خاطرنشـان کرد: 

اگـر بتوانیـم براسـاس آموزه هـای الهـی عدالـت را درسـت 
اجـرا کنیـم، آمار جـرم نیز کاهـش خواهد یافـت. همچنین 
برخـورد بـا مجرمـان بایـد متناسـب بـا جـرم و حـدود الهی 

مرتبـط بـا آن جرائم باشـد.
پزشـکیان فعالیـت نیـروی انتظامـی را شایسـته قدردانـی 
دانسـت و تصریـح کـرد: دولـت همـه تـلاش خـود را بـرای 
ارتقـای وضعیت معیشـتی و تأمین مسـکن نیروهای مسـلح 
بـه کار گرفتـه و این حداقل کاری اسـت کـه می توانیم برای 
قدردانـی از زحمـات حافظـان امنیـت جامعـه انجـام دهیم. 
در ایـن زمینـه بـا وزیـر کشـور نیـز هماهنگی هایـی لازم 
انجـام شـده اسـت. وی افـزود: بـا مسـاعدت و همراهی همه 

بخش هـای حاکمیت، مشـکلات را حل خواهیـم کرد. اکنون 
ناترازی هـا در حـد بحـران اسـت، امـا می توانیـم بـا وفـاق و 

وحـدت آنهـا را حـل کنیم.
رئیس جمهـور بـا اشـاره به شـرایط منطقـه و اقدامـات رژیم 
صهیونیسـتی و آمریـکا، گفـت: آنـان مسـلمانان را بـه جان 
می کننـد.  قلـدری  روش  ایـن  بـه  و  انداخته انـد  یکدیگـر 
بنابرایـن همگـی بایـد بـه ریسـمان خـدا چنـگ بزنیـم و از 
دعـوا بـا یکدیگر به دور باشـیم. پزشـکیان اظهار داشـت که 
تـوان علمـی و مهارتـی نیروهـای مسـلح و بـه ویـژه نیروی 
انتظامـی بایـد افزایش یابد چرا که دشـمنان از طریق برتری 

تکنولوژیـک مسـلمانان را زمین گیـر کرده انـد.
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مسعود پزشکیان: 

توان نیروهای مسلح و به ویژه فراجا باید افزایش یابد

فرمانده قــرارگاه رزمایش های اقتدار نیروهای مســلح 
بــا بیان اینکه از امروز تا دو ماه دیگر آســمان، زمین و 
دریاهای ایــران میزبان رزمایش های اقتــدار نیروهای 
مسلح خواهند بود، از شروع این رزمایش ها با برنامه ریزی 

و هدایت این قرارگاه خبر داد.
سردار شــادمانی با اعلام این خبر، افزود: رزمایش های 
اقتدار بخشــی از رزمایش های جاری نیروهای مســلح 
اســت و هر ساله اجرا می شــود، اما امسال برخی از این 
رزمایش ها به علت حفظ و ارتقاء آمادگی نیروهای مسلح 
مطابق برنامه های تقویمی سالیانه به سه ماهه آخر سال 

موکول شدند.
فرمانده قرارگاه رزمایش های اقتدار نیروهای مســلح به 
تشــریح مناطق عملیاتی این رزمایش پرداخت و گفت: 
روی زمیــن یگان های زبده ای از نیــروی زمینی ارتش 
در غرب و شــرق کشــور، یگان های ویژه نیروی زمینی 
ســپاه در غرب، جنوب غرب و جنوب کشور و ده ها هزار 

بسیجی در سپاه های استانی به تمرین مقابله با تروریسم 
خواهند پرداخت.

ســردار شادمانی گفت: در آســمان هم نیروی هوایی و 
نیروی پدافند هوایی ارتش بــه همراه نیروی هوافضای 
ســپاه با اســتفاده از تجهیزات و ســامانه های نوین در 
قرارگاهی مشــترک، دفاع هوایی از مراکز پراهمیت در 
کشــور را تمرین خواهند کــرد و روی دریا نیز نیروی 
دریایی ارتش در منطقه شــمال اقیانوس هند و دریای 
عمان و نیروی دریایی ســپاه در خلیج فارس، با تمرکز 
بر جزایر ســه گانه و تنگه هرمز این رزمایش ها را برگزار 
خواهند کــرد.  فرمانده قــرارگاه رزمایش هــای اقتدار 
نیروهای مســلح با بیان اینکه در ایــن رزمایش ها تنها 
نیروهای برگزیده همان منطقه اجرای رزمایش پای کار 
خواهند آمد تاکید کرد: نیروهای مســلح اعم از ارتش، 
سپاه، بسیج و نیروهای انتظامی آماده دفاع از کیان ایران 

اسلامی هستند.

آسمان، زمین و دریاهای ایران
 میزبان رزمایش های اقتدار نیروهای مسلح

معــاون اجرایــی رئیس جمهــور در جریــان بازدید از 
چهاردهمین نمایشگاه بین المللی انرژی های تجدید پذیر 
ایران، خبر از حل مشــکلات کشور در زمینه تولید برق 

تا سال آینده داد.
محمدجعفــر قائم پناه معاون اجرایــی رئیس جمهور در 
بازدید از چهاردهمین نمایشــگاه انرژی های تجدید پذیر 
و بهره وری انرژی برق، ضمن بازدید از غرفه های متعدد 
نمایشــگاه و دیدار با تولید کنندگان و متخصصان این 
حوزه گفــت: انرژی های تجدید پذیر امروزه اهمیت قابل 
توجهی برای کشــور پیدا کرده اند. وی با تأکید بر اینکه 
تأمین برق حرارتی به ســادگی صورت نمی گیرد، افزود: 
ســوخت های فســیلی  یکی از عوامل مهم آلودگی هوا 
هستند و باید از انرژی های خورشیدی و دیگر انرژی های 
تجدید پذیر نهایت استفاده را برد؛ این مسیر علاوه بر زود 

بازده بودن راه نجاتی برای محیط زیست نیز هست.
معاون اجرایی رئیس جمهور با اظهار امیدواری نسبت به 

اینکه تا سال آینده بخش عمده ای از مشکلات کشور در 
زمینه تولید برق برطرف شود، تصریح کرد: باید از طریق 
نظارت و کنترل هوشــمندانه، الگوی مصرف برق کشور 
را بهبود بخشــیم. قائم پناه در ادامــه با تأکید بر ضرورت 
فرهنگســازی برای کاهش و مدیریــت مصرف، بر اتخاذ 
سیاســت جدید توسط وزارت نیرو در خصوص مشترکان 
پرمصرف تأکید و خاطرنشــان کــرد: اختلاف مصرف در 
میان فصول تابســتان و زمستان حدود 30 هزار مگاوات 
است که این مقدار اختلاف باید مدیریت شود. اگر بتوانیم 
این اختلاف را با اصلاح الگوی مصرف به مرور به 20 الی 
۱5 هزار مگاوات برسانیم، مصرف به تعادل می رسد. وی 
گفت: کشور ظرفیت افزایش تولید برق را دارد، اما به دلیل 
مشکلات موجود در تأمین سوخت، ناترازی در تولید برق 
شکل گرفته است. روزانه ۶50 میلیون متر مکعب گاز در 
کشــور مصرف می شــود و با کاهش 20 درصدی در این 

مصرف، می توانیم مشکل ناترازی ها را نیز حل کنیم.

معاون اجرایی رئیس جمهور:
تا سال آینده بخش عمده مشکل تولید برق رفع می شود

وزیر علوم:اخبـــار
 محتوای آموزشی مخالف فرزندآوری 

در دانشگاه ها حذف شود
وزیر علوم خواســتار گسترش و تقویت رشته های تحصیلی در همه دانشگاه های 
کشور متناسب با جایگاه و نقش خانواده و زن بر اساس فرهنگ اسلامی ـ ایرانی 
شــد و گفت: باید رشــته های مانند مدیریت خانه و خانــواده تقویت و محتوای 

آموزشی مخالف فرزندآوری حذف شود.
حســین سیمایی صراف وزیر علوم در جلسه ستاد جوانی جمعیت این وزارتخانه 
اظهار کرد: ارزیابی ابعاد جمعیتی برنامه ها و سیاســت های اجتماعی، اقتصادی و 

فرهنگی و انعکاس به هنگام نتایج آن به نظام سیاستگذاری بسیار مهم است.
وی ضمن تاکید بر انجام برنامه های  مصوب شورای عالی عطف و دبیرخانه ستاد 
جمعیت گفت: باید راهکار عملی برای تامین منابع اعتباری ساخت خوابگاه های 
متاهلــی و افزایش منابع مالی برای ودیعه اجاره مســکن و وام های تحصیلی و 
ایجاد مهد کودک ها در کلیه دانشــگاه ها و مراکز آموزش عالی ارائه شود. وزیر 
علوم خواستار گسترش و تقویت رشته های تحصیلی در همه دانشگاه های کشور 
متناسب با جایگاه و نقش خانواده و زن بر اساس فرهنگ اسلامی ـ ایرانی شد و 
گفت: باید رشــته های مانند مدیریت خانه و خانواده تقویت و  محتوای آموزشی 
مخالف فرزندآوری حذف شــود. ســیمایی بر پیش بینــی اقدامات و فعالیتهای 
آموزشی، پژوهشی و فرهنگی ویژه دانشجویان و نیروی انسانی آموزشی و اداری 

در چارچوب اجرای قانون جوانی جمعیت در دانشگاه ها تاکید کرد.
محمدجواد محمودی، رئیس موسســه تحقیقات جمعیت کشــور و دبیر ستاد 
جوانــی ایــن وزارت در ابتدای جلســه تحلیلی از وضعیت تحــولات جمعیتی 
کشــور و بطور خاص در ارتباط با جمعیت دانشجویی و تحولات آن و همچنین 
ســالخوردگی جمعیت ارائه کرد. وی گفت: با همکاری و مساعدت دبیر شورای 
عالی علوم، تحقیقات و فناوری )عتف(، طرح کلان پیشنهادی مؤسسه تحقیقات 

جمعیت کشــور با عنوان »ارتقای کارآمدی سیاستگزاری جوانی جمعیت«؛ در 
بیســت و نهمین جلسه شــورای عالی علوم، تحقیقات و فناوری )عتف(، مورخ 
3 تیر ۱402 مورد تصویب قرار گرفت. وی افزود: بر این اســاس و در راســتای 
اجرایی شــدن زیر پروژه های این طرح کلان، مؤسسه تحقیقات جمعیت کشور 
ســه طرح کلان ملی را بــا هماهنگی و همکاری دبیرخانه ســتاد ملی جمعیت 
با عناوین »ارزیابی اثرگذاری مشــوق ها و تســهیلات اقتصادی قانون حمایت از 
خانــواده و جوانی جمعیت«، »پیمایش ملی ســاختار و کارکرد خانواده ایرانی« 
و »آسیب شناســی و تحلیل تمایــل، قصد و اقدام به مهاجــرت از ایران و ارائه 
راهکارهای سیاستی« به تصویب رسانده و هم اکنون مؤسسه تحقیقات جمعیت 
کشــور طی سه ماه آینده درصدد اجرای مرحله گردآوری داده های میدانی برای 

طرح های مذکور با همکاری مرکز آمار ایران است.
همچنیــن مهدی پندار، معاون اداری، مالی و مدیریــت منابع  وزارت علوم هم 
در این نشســت گفت: برای تأمین مســکن و خوابگاه دانشجویی؛ تعداد 4850 
واحد در حال ســاخت اســت و تعداد 44۱ واحد به بهره برداری رســیده است. 
همچنین تعداد ۱33 واحد نیز در مرحله بازســازی اســت. وی افزود: تبصره 2 
ماده 7 مبنی بر مکلف بودن کلیه دانشــگاه ها و مراکز آموزش عالی به اختصاص 
اراضی و ســاختمان های مازاد کلیه دانشــگاه ها و مراکز آموزش عالی به تأمین 
خوابگاه ها و یا منازل مســکونی مورد نیاز دانشجویان متأهل با مشارکت خیرین 
و سایر دستگاه ها به کلیه دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی ابلاغ شد. پندار گفت: 
در ارتباط با ماده ۱5 موضوع افزایش ســن استخدام به روسای دانشگاه ها جهت 
طرح در هیأت های امناء دانشــگاه ها ابلاغ شده است و همچنین مقرر شده است 
در صورت برگزاری آزمون اســتخدامی، این امتیاز در ثبت نام و پذیرفته شــدن 

افراد درنظر گرفته شود.
معــاون اداری، مالی و مدیریت منابع وزارت علوم افــزود: در ارتباط با ماده ۱۶ 
موضــوع کمک هزینه اولاد و عائله مندی، مطابق مصوبات هیئت وزیران در همه 
دانشــگاه ها و مؤسسات آموزش عالی اجرا شده است و ماده ۱7 موضوع مرخصی 
زایمان و ســن بازنشســتگی در دانشگاه ها و مؤسســات وزارت علوم نیز درحال 
اجرا می باشــد. وی گفت: در ارتباط با  مشــوق مالیاتی، تخفیف مالیاتی به ازای 

فرزند ســوم و بیشتر پانزده درصد تخفیف مربوط به هر فرزند در بودجه سنواتی 
تصویب شده و در حال اجراست و در ارتباط با موضوع تامین فضای مناسب مادر 
و کودک، فضای مناسب مادر در ستاد وزارت عتف و در اکثر دانشگاه و مؤسسات 

پژوهشی  اقدام شده است.

پرداخت 1000 میلیارد تومان وام ودیعه مسکن متاهلی در سه سال اخیر
 مســعود گنجی، رئیس صندوق رفاه دانشجویان وزارت علوم نیز در این جلسه 
گفت: از سال ۱40۱ تاکنون مبلغ ۱0۱9 میلیارد تومان اعتبار وام ودیعه مسکن 
متاهلی به دانشــجویان پرداخت شده اســت که بخشی از آن از  محل اعتبارات 
تخصیصی ســتاد ملی جمعیت و مابقی از منابع صندوق رفاه دانشجویان تامین 
شــده و مقرر اســت امســال نیز مبلغ ۶80 میلیارد تومان از طرف  ستاد ملی 
جمعیت به  این موضوع اختصاص یابد. وی افزود: در راســتای حمایت بیشــتر 
از دانشــجویان متاهل و با بهره گیری از ظرفیت آیین نامه پرداخت و بازپرداخت 
وام های دانشــجویی، وام تحصیلی دانشجویان متاهل دو برابر دانشجویان مجرد 
در نظر گرفته شده است و در صورتی که زوجین هر دو دانشجو باشند به هر دو 

نفر وام تحصیلی متاهلی تعلق می گیرد.
گنجی گفت: صندوق رفاه دانشــجویان در نظــر دارد در صورت تامین منابع و 
اعتبارات لازم از سوی سازمان برنامه و بودجه در راستای اجرای قانون حمایت از 
خانواده و جوانی جمعیت مبلغ وام تحصیلی را بصورت قابل توجهی افزایش دهد.

وی ادامــه داد: بــه منظــور کمک بــه تامین بخشــی از هزینه هــای ضروری 
دانشــجویان متأهــل در امــر ازدواج، فرزنــدآوری و بیماری هــای خاص وام 
ضــروری تحت عنــوان ازدواج )صرفاً یکبار در طول تحصیــل(، وام تولد فرزند 
)بــه ازاء تولد هر فرزند در مقطع تحصیلــی( و در صورت ابتلا به بیماری خاص 
 و پرهزینــه همســر یا فرزند تحت تکلف دانشــجو وام ضــروری بیماری خاص 

پرداخت می شود.
رئیس صندوق رفاه دانشــجویان وزارت علوم گفت: میزان وام ازدواج دانشجویان 
و وام تولد فرزند هر کدام از ســه میلیون تومان در ســال ۱400 به ۱0 میلیون 

تومان در سال ۱403 افزایش پیدا کرده است.

رئیــس مجلس گفت: ما ناترازی انرژی نداریــم ما ناترازی مدیریتی داریم. امروز 
انرژی بزرگترین، مهم ترین و اثرگذارترین پیشران توسعه کشور است.

محمدباقــر قالیباف در جلســه کمیســیون انرژی گفت: مردم مــا همواره از ما 
پیشــگام تر عمل کرده اند. شــما ببینید، رئیس جمهور محترم از مردم خواستند 
دمای گرمایش خانه هایشــان را دو درجــه کاهش دهند، و همه این کار را انجام 
دادنــد؛ نتیجه این شــد که 40 میلیــون مترمکعب گاز صرفه جویی شــد. این 
یک مثال روشــن اســت. وی ادامه داد: اما نگاه کنید همین اتاقی که ما در آن 
نشســته ایم، حدود یک ربع پیش آن قدر گرم شد که همه احساس کردند هوای 
اتاق گرم اســت و پنجره را باز کردند. یعنی در حالی که ما در کمیسیون انرژی 
و مجلس با حضور وزرای محترم نشســتیم، نمی توانیم حتی مدیریت انرژی یک 

اتاق در این ساختمان را انجام دهیم. این اشکال از خود ماست.
قالیباف بیان کرد؛ من مســئولم، اما نتوانســتم این مســئله را حل کنم. مشکل 
اینجاســت که من می گویم آقــای مرادی، آقای مرادی می گویــد قالیباف و در 
نهایت مســئله حل نمی شــود. حتی این صندلی هایی که اینجا چیده شــده اند 
یا به درســتی نیاز بوده و استفاده می شــوند، یا بیهوده گذاشته شده اند. این نوع 

مدیریت نشان دهنده همان ناترازی مدیریتی است که باید به آن توجه کنیم.

وی گفت:دوســتان، باید بپذیریم که مسئله اصلی ما ناترازی انرژی نیست، بلکه 
ناترازی مدیریتی است. تا زمانی که این ناترازی مدیریتی حل نشود، امکان ندارد 
بتوانیم ناترازی انرژی را رفع کنیم. امروز انرژی بزرگ ترین و مهم ترین پیشــران 
توســعه کشور اســت. اگر بخواهیم در این شرایط از یک پیشــران برای توسعه 
اســتفاده کنیم که ما را در کمترین زمان ممکن به رشــد مطلوب برساند، بدون 
شک انرژی این نقش را ایفا می کند. این فرصت ماست، اما به چالش شما تبدیل 
شــده، نه مدیریت ما. وی ادامه داد: خواهش می کنم به این موضوع توجه کنید. 
اگر چنین نگاهی داشــته باشیم، راهکارها را می توانیم سریع تر پیدا کرده و اجرا 
کنیم. حتماً آقای وزیر درســت می گوید؛ فشار این چند ماهه باعث شد دو وزیر 
محترم به هم نزدیک شــوند، زیرا چاره ای جز این نداشتند. خواهش می کنم در 

انجام کارها تعارف نکنید.
قالیباف بیان کرد: من از ســال 80 تا امروز می دانم و در جلسات مختلف به این 
موضوع اشــاره کرده ام که یک اشــکال نهادی در حوزه انرژی کشور وجود دارد، 
چه در تولید و چه در مصرف. این مشــکل باعث شده که در سیاست گذاری نیز 
دچار اشــتباه شویم. اکنون باید نگاه کنیم که چه تفاوتی با دنیا داریم. دنیا فقط 
9 درصــد از تولید انرژی خود را از گاز تأمین می کند، در حالی که ما 90 درصد 
برق مان را از گاز تولید می کنیم. یعنی 30 درصد از گاز کشور را برای تولید این 

میزان برق مصرف می کنیم. آیا این روش صحیح است؟
وی اظهار کرد: مشــکل اصلی ما در سیاســت گذاری و اجراســت. این مســئله 
مدیریتی اســت و ربطی به انرژی نــدارد. گاز و بنزین، این نعمت های خدادادی، 
نباید به شکلی مدیریت شوند که ما دچار حکمرانی ضعیف در حوزه انرژی شویم. 
از همان سال 80 مشخص بود که ما به نهادی برای مدیریت انرژی در کشور نیاز 
داریم. این وظیفه کمیسیون انرژی است که رسالت خود را به درستی انجام دهد.

رئیــس مجلس گفت: مرکز پژوهش ها، مرکز تحقیقــات دولت، و وزارتخانه های 
انــرژی و نیــرو باید با هم همکاری کنند تا این مشــکل رفع شــود. ما نیازمند 

همفکری و اقدام مشترک هستیم.

محمدباقر قالیباف:
 ناترازی انرژی نداریم 
ناترازی مدیریتی داریم

فرهاد خادمی

ستون کشی یگان ها به سمت منطقه اصلی رزمایش سپاه 
یگان های شــرکت کننده در رزمایش اقتدار پیامبر اعظم ۱9 نیروی زمینی ســپاه با کلیه تجهیزات به همراه پوشــش 

هوایی بالگردهای هوانیروز سپاه، ستون کشی و اعزام به منطقه رزمایش را در کمترین زمان ممکن اجرا کردند.
در ادامه رزمایش اقتدار پیامبر اعظم ۱9 نیروی زمینی سپاه، ستون کشی یگان ها به سمت منطقه اصلی رزمایش اجرا 
شد. در این مرحله یگان های شرکت کننده با کلیه تجهیزات به همراه پوشش هوایی بالگردهای هوانیروز سپاه، ستون 
کشی و اعزام به منطقه رزمایش را در کمترین زمان ممکن اجرا کردند. رزمایش اقتدار امنیتی پیامبر اعظم ۱9 نیروی 
زمینی ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی صبح روز گذشــته با انتقال تیپ نیرو مخصوص میرزا کوچک خان از فرودگاه 

رشت به فرودگاه کرمانشاه آغاز شد. 

فرمانده نیروهای ویژه صابرین:
آماده پاسخ به هرگونه خطای دشمنان هستیم 

فرمانده تیپ نیروهای ویژه صابرین با اعلام اینکه ما در اوج آمادگی قرار داریم تاکید کرد که آماده پاســخ به هرگونه 
خطای دشمنان هستیم.

سردار احمدعلی فیض اللهی هم در حاشیه انجام مرحله مقدماتی رزمایش پیامبر اعظم ۱9 با اشاره به توانمندی نیروی 
زمینی سپاه اظهار کرد: تجهیزات این نیرو به روز است و ما در اوج آمادگی قرار داریم و ما در این رزمایش، گوشه ای از 
قدرت و اقتدار خود را به نمایش می گذاریم. وی تاکید کرد: رزمندگان ما در اوج آمادگی کامل برای پاســخ به هرگونه 

خطای دشمنان را دارند.


